
Referat af bestyrelsesmøde den 08.11.07 
 
Fraværende: Birgitte Madsen 
 
Punkt 1: udsat til næste møde 
 
Punkt 2: Økonomi 
Likivditeten stadigvæk noget anstrengt. Vi er på det rette spor, men stadigvæk mærket af store 
investeringer + mindre antal stævner i 2007. 
 
Indtægter Holdtimer – stærkt faldende. Hvorfor melder folk sig fra ridningen? HB Laver liste over 
udmeldte , som så kan kontaktes. Evt. laves der en tilfredsheds undersøgelse ved hjælpe af 
afkrydsning. ( anonym )  
 
Der lukkes for nyindkøb og anskaffelser resten af året, grundet økonomien. 
 
Opstaldingen stiger per 1. januar: 150kr hest og 100 kr. pony. 
 
Punkt 3: Oplæg til udvalgsarbejde laves i det nye år. 
 
Punkt 4: Kontrakter – kontrakterne fastholdes 
 
Punkt 5: Landsstævne – mangler kun hjælperne. FK strammer op. 
 
Punkt 6 : Christians punkter 
På fold uanset vind og vejr: Christian laver liste til opslag, hvor hesteejere skal skrive på, hvorvidt 
deres hest må komme på fold uanset vind og vejr. Det er vanskeligt for personalet at vide helt 
nøjagtig, hvordan de skal forholde sig ved vejrskifterne. Christian laver også opslag vedr. den nye 
hestehold der siger, at hesten/ponyen skal på fold 2 timer pr. dag eller motioneres.  
 
Der blev aftalt julefrokost den 15. december efter elevstævnet. Niels, Inga og Jane står for 
arrangementet.  
 
Skive Rideklub 
Jane Neess  
 


